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حضور هيات رييسه اتاق بازرگاني ايران در اصفهان:

شافعی: مصوبات و برنامه هاي عجولانه و خلق الساعه فعالان اقتصادي را فلج كرده است/
اسلاميان: بخش خصوصي در برابر تصميمات غلط و غير منطقي ايستادگي كند

نشست مشترک هیات رییسه اتاق بازرگانی ایران و هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان برگزار شد.

غلامحسين شافعی رییس اتاق بازرگانی ايران در این نشست گفت: اتاق بازرگانی اصفهان یکی از اتاق های تاثير گذار، متفاوت و خلاق بوده و همواره نقش موثري در فعاليت هاي

اتاق بازرگاني داشته است .وی شورای گفتگو دولت و بخش خصوصي اصفهان را نيزیکی از شوراهای پیشرو و اثرگذار برشمرد و گفت:برخي شوراهاي گفتگوي استاني مانند شوراي

اصفهان از شورای ملی گفتگو فعال تر عمل می کنند.

شافعي در بخش ديگري از سخنان خود تاکید کرد:تصمیمات خلق الساعه و بدون مطالعه چندی است فضای اقتصادی کشور را درگیر خود ساخته و متاسفانه در این تصمیم گیری

ها از بخش خصوصی نظر نمی گیرند.

شافعی خاطر نشان کرد:وقتی دولت به بن بست می رسد، از بخش خصوصی نظر می گیرد و اين درست نيست كه تنها زماني كه نظام تصمیم گیری دچار مشکل اساسی شده

است، به ما رجوع شود.

وی از مخالفت بخش خصوصی در دخالت دولت در قیمت گذاری خبر داد و گفت: متاسفانه در گوش تصمیم گیران پنبه است و حرف بخش خصوصی شنیده نمی شود.

رییس اتاق بازرگانی ایران تاکید کرد:متاسفانه کارخانه تصمیم گیری دولت ، ناخواسته به اثربخشی تحریم هاکمک می کند و این در حالی است که ترامپ برای تحریم ایران وقت

می گذارد ولی مسوولین یک شبه با یک تصمیم چرخه تولید و تجارت را با مشکل روبرو می کنند.

محمود اسلامیان نایب رییس اتاق بازرگانی اصفهان نيز در این نشست گفت:شرایط اقتصادی کشور نگران کننده است و بخش خصوصی باید فعال تر از گذشته در مقاب

تصمیمات ناصحیح و خلاف عقل و منطق ایستادگی کند.

وی افزود:استان اصفهان به عنوان قطب صنعتی و قطب فولاد کشور با شرایط دشواری در تولید و تامین مواد اولیه روبرو است و در همين وضعيت باید محصولات خود را با ارز

٤٢٠٠ توماني در بازار بورس به صورت دستوری عرضه کند.

وی با انتقاد از برخی تصمیمات غير کارشناسانه در حوزه اقتصاداز سوی دولت گفت:خشکی زاینده رود یکی از نتایج این قبیل تصمیم هاست و متاسفانه روند تصمیم گیری بر این

محور ادامه دارد و به زودی سونامی ورشکستگی واحدهای تولیدی و بیکاری را مشاهده خواهیم کرد.

وی از هیات رییسه اتاق بازرگاني ایران خواست که در دفاع از حقوق فعالان اقتصادی فعال تر وارد میدان شوند و افزود:واحدهای تولیدی بزرگ به سختی خود را سرپا نگه داشته

اند.

پدرام سلطانی نایب رییس اتاق بازرگانی ایران در این نشست گفت:ساختار برنامه ریزی کشور با چالش اساسی درگير است و مسایل متعدد حل نشده اي روی میز مانده است .

وی تاکید کرد:در چنین شرایطی بايد به سمت اصلاح اساسی ساختار پیش رویم

سلطاني تصریح کرد:مساله بخش خصوصی این است که از یک حدی نمی تواند فراتر عمل کند و نظرات و مصوبات در حد ايده و تئوري باقي مي ماند.

مسعود خوانساری نايب رییسه اتاق بازرگانی ایران دراین نشست گفت:نبود هماهنگی بین تيم اقتصادی و رییس جمهور باعث بروز نابسامانی در فضای اقتصادی کشور شده است

.

وی از نتیجه بخش نبودن مکاتبات بخش خصوصی با دولت خبر داد و گفت:اتاق بازرگانی ایران در نامه های متعدد مخالفت خود را با برخی از تصمیمات اقتصادی دولت اعلام و

راهکارهای اجرایی صحيح را اعلام کرده است اما نتيجه مناسبي از اين مكاتبات به دست نيامده است.

وی از فعالان اقتصادی و اتاق های بازرگانی سراسر کشور خواست که مسایل،مشکلات و راهکارهاي خود را از طریق رسانه های جمعي و گروهی به اطلاع مسوولین و مردم برساند

.

کیوان کاشفی عضو هیات رییسه اتاق بازرگانی ایران در این نشست گفت:اتاق اصفهان نقطه اتکای اتاق ایران و سایر استان هاست و عملکرد این اتاق در راه اندازی spx و

بازرگانان کوچک قابل توجه است .

وی خواستار اجرای پروژه های مطالعاتی و کاربردی با همکاری اتاق ایران و اصفهان شد و گفت:هیات رییسه اتاق ایران آماده دریافت نظرات کاربردی و کارشناسی اتاق اصفهان در

این راستا مي باشد.

مصطفی رناسی نایب رییس اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست با ارایه گزارشی از فعالیت اين دوره هيات نمايندگان اتاق گفت:تاکنون ٤٤ جلسه هیات نمایندگان ،٥٥ جلسه

هیات رییسه برگزار شده و تعداد اعضای اتاق از ١٥٥٤ به ٣١١٢عضو رسیده است وی برگزاری ٤١ جلسه شورای گفتگو ،٩٩ جلسه کارشناسی و تصویب ٢٠٤ مصوبه استانی و ١٤٢

مصوبه ملی را از عملکرد این دوره هیات نمایندگان اتاق اصفهان برشمرد.

رناسی به افزایش سهم اتاق بازرگانی از شرکت نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان اشاره کرد و گفت:سهم اتاق از ٧ درصد به ٣٢ درصد افزایش و دو صندلی هیات مدیره به

اتاق اختصاص یافت.

وی اضافه کرد:اتاق بازرگانی اصفهان در طول سه سال گذشته ١٦٩ هیات خارجی را پذيرش و ٣٥ هیات را اعزام داشته و با راه اندازی ١١ کمیسیون و ٦١ کمیته تخصصی تلاش کرده

مسایل و مشکلات فعالان اقتصادی را رصد کند.

سردبير نشريه اتاق بازرگاني اصفهان ثبت برند شهری اصفهان ،کشت فراسرزمینی در اوکراین،شرکت در نمایشگاه بین المللی سنگ ورونا ایتالیا را از دیگر فعالیت های این اتاق

برشمرد و گفت:بانک اطلاعات اعضای اتاق و تدوین سند استراتژی کمیسیون ها ازدیگر دستاوردهای این دوره هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان است .

بهرام سبحانی رییس کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست گفت:تحریم های داخلی از تحریم های خارجی بر فعالیت واحدهای صنعتی بزرگ و کوچک تاثیرگذار

تر است .

وی با انتقاد از سازمان تامین اجتماعی در دریافت حق بیمه از هر قرارداد خرید شد و گفت:فولاد مبارکه سالانه ٤ هزار میلیارد تومان سنگ آهن خرید می کند و قراردادهای بسیاری
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برای تولید ورق تنظیم می شود.

مدير عامل فولاد مباركه با انتقاد از سیاست های اقتصادی وزارت صنعت،معدن و تجارت در چند ماهه اخیر گفت:تفاوت قیمت هر کیلو ورق از درب کارخانه تا تالار بورس ٢٢٠٠

تومان است و این قیمت گذاری به بهانه حمایت از مصرف کننده انجام می شود و برای عده ای رانت ایجاد کرده است .

محسن پورسینا عضو هیات رییسه اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست گفت:اتاق بازرگانی اصفهان برای تشکل های اقتصادی یک زمین به مساحت١٠٠٠ متر مربعی خریداری

کرده و در صدد است ساختماني با زير بناي ٤ هزار متر مربع برای تشکل ها احداث نمايد .

وی افزود:اتاق بازرگانی ایران می تواند با حمایت از ساخت این ساختمان، زمینه انسجام تشکل ها را فراهم کند.

قاسم علی جباری رییس کمیسیون حمایت از سرمایه گذری ،تامین مالی و توسعه روابط خارجی اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست گفت:در شرایط کنونی فعالان اقتصای میلی

به اجرای طرح هاي توسعه و سرمایه گذاری جدید ندارند.

سید رسول رنجبران عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست گفت:حضور اثرگذار بخش خصوصی واقعی در میدان تصمیم گیری و تصمیم سازی می تواند منجر

به نتایج مثبتی برای تولید و اشتغال شود.

مرتضی بیشه رییس کمیسیون بهبود محیط کسب و کار اتاق بازرگانی اصفهان در این نشت با اشاره به بند ٤ قانون بهبود محیط کسب و کارمبنی بر پایش محیط کسب و کار

گفت: دفتر مدیریت راهبردی بهبود محیط کسب و کار در اتاق بازرگانی اصفهان راه اندازی شده است و هر ماه پایش با جامعه آماری ٤٠٠ واحد تولیدی در شهرک های صنعتی

استان انجام می گیرد.

سید جعفر برکتین عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست خواستار مطالبه حقوق بخش خصوصی از دولت شد و گفت:اینکه تولیدکننده باید محصولاتش را در

بورس عرضه کند و در این میان واسطه ها بیشترین منفعت را ببرد جای تامل است .

زهرا اخوان نسب رییس شورای عالی بانوان اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست گفت:تصمیمات اقتصادی بدون مشورت با بخش خصوصی گرفته می شود ولی پس از نتایج

اسفناک از این بخش برای حل آن کمک می گیرند.

وی افزود:بی ثباتی در مقررات و بخش نامه ها باعث افزایش قیمت ها شده و در بخش صنایع لبنی با افزای یکباره قیمت شیرمواجه شدیم.

سامانه جامع تجارت کشور دچار اختلال شده است

حمیدرضا قلمکاری رییس کمیسیون کشاورزی،آب و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست از تنظیم سند جامع راهبردی شیر،مرغ و محصولات کشاورزی توسط این

کمیسیون خبر داد و گفت:برای مواجه نشدن با بحران در کالا و خدمات باید سند استراتژی مبتنی بر واقعیت تنظیم شود .

وی در بخش ديگري از سخنان خود به سونامی تورم در محصولات غذایی اشاره کرد و گفت:سامانه جامع تجارت شامل سامانه تامین ارز بانک مرکزی،سامانه ثبت سفارش وزارت

صمت و سامانه نیما مسیر تجارت را برای فعالان اقتصادی هموار نمی سازد و برای کالاهایی که ٢٠ خرداد ثبت سفارش شده، ارز اختصاص نیافته است.
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